
 

Zápis č. 12/2007 (24) 
z řádného zasedání Akademického senátu Fakulty aplikované informatiky 

konaného dne 17.12. 2007 
 

Přítomni:   Ing. B. Chramcov,  Ph.D., doc. RNDr. L. Novák, CSc., RNDr. M. Fialka, CSc.,  
Ing. P. Navrátil, Ph.D., Ing. M. Sysel Ph.D.,  Bc. M. Borovian, Bc. V. Gerlich, 
Ing. E. Kvasnicová, T. Javořík(celkem 9 členů AS ) 

Omluveni: Ing. Milan Navrátil,  
Hosté: prof. Vašek, Mgr. Večeřová, J.Doleželová 

Program: 
1. Kontrola zápisu a úkolů.  

2. Informace děkana, proděkanů a tajemníka.  

3. Projednání návrhu Směrnice k veřejně vyhlášenému přijímacímu řízení zahraničních 
studentů pro doktorské  studijní programy pro akademický rok 2008/2009. 

4. Projednání návrhu Směrnice k veřejně vyhlášenému přijímacímu řízení pro doktorské  
studijní programy pro akademický rok 2008/2009. 

5. Projednání návrhu Směrnice pro předměty v doktorských studijních programech. 

6. Různé.  

Jednání zahájil a vedl předseda AS FAI Dr. Bronislav Chramcov. Dr. Chramcov přivítal hosty a předal 
slovo panu děkanovi. Pan děkan poděkoval členům AS FAI za odvedenou práci v tomto 
kalendářním roce a ocenil spolupráci AS FAI s vedením FAI. Děkan odchází. 
 
ad 1) Kontrola zápisu a úkolů.  

Zápis bez připomínek.  

• licence SW MatLab – bylo zakoupeno 10 licencí, Dr. Sysel  spolu se zaměstnancem 
knihovny zajistí instalaci na studovnu U5 do 21.12.2007. 

• o víkendech neteče ve sprchách u tělocvičen teplá voda – problém je vyřešen.  

 
ad 2) Informace děkana, proděkanů a tajemníka.  

 Vypouští se. 

 
ad 3) Projednání návrhu Směrnice k veřejně vyhlášenému přijímacímu řízení zahraničních 
studentů pro doktorské  studijní programy pro akademický rok 2008/2009. 

Tato směrnice byla vypracována oddělením tvůrčích činností ve dvou mutacích anglické a české. 
Členové AS FAI obě verze připomínkovali. Zástupce předkladatele všechny poznámky 
akceptoval a zapracuje je do návrhu této směrnice.  Vzhledem k časové prodlevě uveřejnění 
těchto směrnic, bylo dohodnuto, že po zapracování všech připomínek bude materiál předložen 
k elektronickému hlasování. To proběhne do 21.12.2007.  
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ad 4) Projednání návrhu Směrnice k veřejně vyhlášenému přijímacímu řízení pro doktorské  
studijní programy pro akademický rok 2008/2009. 

K návrhu této směrnice byly ze strany členů AS FAI převážně připomínky formálního 
charakteru. Všechny budou zapracovány do návrhu o kterém se bude hlasovat elektronicky do 
21.12.2007.  

 
ad 5) Projednání návrhu Směrnice pro předměty v doktorských studijních programech. 

Dr. Chramcov upozornil, že ve Směrnici FAI doplňující Studijní a zkušební řád UTB existuje 
odkaz na směrnici, kterou FAI zatím nevydala. Návrh této směrnice byl připomínkován. Vznikla 
rozsáhlá diskuse nad formulací článku 2. Konkrétně se jednalo o problematiku cizího jazyka. 
Celá záležitost bude ještě jednou projednána se zástupci předkladatele a projednána na dalším 
zasedání AS FAI. 

 
ad 6) Různé 

• Dr. Chramcov informoval na základě e-mailu paní tajemnice o soustavném ničení pánských 
toalet na budovách U52 a U54. Členové AS FAI se dohodli, že je třeba informovat 
studenty a zaměstnance o vzniklé situaci. Bude rozeslán hromadný e-mail, kde bude 
mimo jiné naznačen postup jak a koho o případných vandalských činech informovat. 
Dále bude e-mail obsahovat informaci jakým způsobem hlásit závady v objektu U5. 
   zodpovídá: tajemnice FAI  

• Bc. Gerlich upozornil, aby hromadné e-maily byly zasílány na adresy uvedené ve STAGU. 
Dr Sysel ověří u pana Vojtka možnost stahování pošty prostřednictvím služby IMAP. 

 zodpovídá: Dr. Sysel 

• Dr. Sysel upozornil na nefunkčnost čtečky na kuchyňce v 5. patře. Závada byla nahlášena a 
pan Dlabač o ní ví. Je třeba kontaktovat firmu Cominfo.       zodpovídá: tajemnice FAI 

• Ing. Kvasnicová informovala o závěrech konference ACSA, které se osobně zúčastnila. 

• Dr. Fialka upozornil na nepřítomnost šablon pro doktorskou disertační práci na WWW 
stránkách FAI. Bude urgován proděkan Zelinka 

 
 
Předběžný termín příštího zasedání AS FAI je stanoven na pondělí 28.1.2008 ve 13.30 hod. 
v místnosti 51/203 v budově U5 na Jižních Svazích. 
 
 

Ve Zlíně dne 18.12.2007 
Zapsala: Ing. Bc. Bronislav Chramcov, Ph.D  
 
 
 
 
 
 
        Ing. Bc. Bronislav Chramcov, Ph.D. 
              předseda AS FAI 
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